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Időrendi bontás: 
2013. 12. 03. – Küldöttgyűlés 
2013. 12. 16. – Kari Ösztöndíjbizottság ülés 
2013. 12. 17. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 
2014. 02. 06. – Kari Ösztöndíjbizottság ülés 
2014. 02. 06. – Választmány 
2014. 02. 09. – Biológia SZAB 
2014. 02. 09. – Küldöttgyűlés 
2014. 02. 20. – EHÖK Esélyegyenlőségi ülés 
2014. 02. 25. – Kari Ösztöndíjbizottság ülés 
2014. 02. 25. – Biológia SZAB 
2014. 03. 09. – Tisztségviselői értekezlet 
2014. 04. 07. – Rendkívüli küldöttgyűlés 
2014. 04. 22. – Kari Ösztöndíjbizottság ülés 
2014. 04. 29. – Küldöttgyűlés 
2014. 05. 05-08. – Lágymányosi Eötvös Napok – Esélyegyenlőségi sátor 
2014. 05. 21. – Kari Ösztöndíjbizottság ülés 
2014. 09. 05. – Kari Ösztöndíjbizottsági ülés 
2014. 10. 02. – EHÖK Esélyegyenlőségi Bizottság ülése 

Tisztség átvétele 
2013. 12. 03-án lettem megválasztva. Tóth Róza felkészítésének köszönhetően már bele-

láttam valamennyire az esélyegyenlőségi biztos feladataiba, így egyszerűen ment a tisztség 
átvétele. Itt külön szeretném megköszönni Neki, hogy nem dobott egyből a mélyvízbe, és volt 
lehetőségem a pályázás előtt részt venni EHÖK Esélyegyenlőségi Bizottság ülésen, tehát itt 
sem vártak már később ismeretlen arcok. 

Esélyegyenlőségi Bizottság 
Szerencsére a bizottság összes ülésén részt tudtam venni, egyedül a nyáron szervezett 

csapatépítőre nem tudtam menni. Az októberben tartott ülésen azonban minden akkor emlí-
tett pontra részletesen kitértünk. Gyorsan össze is foglalom az elmúlt ülések fejleményeit: 
  



Februári ülés: 

 A szoctámmal kapcsolatban megbeszéltük, hogy a fogyatékosságot és tartós betegsé-
get sokkal szigorúbban kell venni. A rokkantság, mint kategória érvényét vesztette az 
új jogszabályoknak köszönhetően, valamint a diszlexia, diszgráfia és diszkalkuia nem 
betegség és nem is fogyatékosság, hanem érzékelési zavar (avagy az információfeldol-
gozás egy módja). Ennek értelmében az utóbbi kategóriának nyitni kéne egy új részt a 
szoctám pályázat beadásakor. Szó volt még arról, hogy olyan tartós betegségeknél, me-
lyek gyógyszerköltséggel járnak, legyen magasabb a pontszám (ez azonban felvet né-
hány kérdést a lisztérzékenyek és hasonló tartós betegségekben szenvedők miatt). 
Szerencsére az őszi szoctámnál a mi karunkon már megoldódtak a fentiek.  

 Mivel a kampusz nem teljesen akadálymentesített, így az esetleges próbatűzriadókat 
jó lenne előre jelezni a speciális szükségletű hallgatók felé. 
Ezzel is jól állunk, hiszen gyakorlatilag mindenki felé időben jelezzük a tűzriadókat.  

Októberi ülés: 
Napirenden a következők voltak: 

1. 2014-15/01 szemeszter feladatai, ütemezése 
2. Idei kommunikáció, nyitás – esélyegyenlőség minden védett tulajdonságnak 
3. Idei programok, karokon, közösen – a tematikus program-projekt 

Más karok esélyegyenlőségi biztosai tájékoztatni fognak majd az ott megrendezésre kerülő programok-
ról, amik az esélyegyenlőséghez kapcsolódnak. Ezeket nem csak a TTK-n, hanem a középiskolákban is 
érdemes lenne hirdetni. 

4. Nyomtató/scanner projekt 
Törekszünk arra, hogy minden karon legyen olyan nyomtató, amit a rászoruló hallgatók valamiféle kvóta 
alapján tudjanak használni. A rendszer részletei még kidolgozás alatt állnak. Továbbá egy olyan scannert 
is a rendelkezésükre szeretnénk bocsátani (szintén karonként) amivel könyveket is tudnak másolni, te-
hát nem lap-scanner. Az erre irányuló beszerzésekhez az EHÖK-től tudunk támogatást kérni, amennyi-
ben az esélyegyenlőség részére nincs meg erre a keret karonként. 

5. Nyilvános programokon való részvétel 
Az esélyegyenlőségi bizottsággal szeretnénk nyilvános programokon is bizottsági szinten részt venni, 
hogy minél több emberhez eljusson az esélyegyenlőség fontossága. 

6. Egyebek 

Mentorfelkészítő 
A mentorkisokos esélyegyenlőséggel foglalkozó fejezetét megírtam, és a megadott határ-

időn belül leadtam az aktuális mentorkoordinátornak. 
Február 19-én és 27-én a mentorkoordinátor kérésére részt vettem a bevonó előadáso-

kon. 
Március 4-én, 6-án és 12-én megtartottam az esélyegyenlőséggel kapcsolatos előadáso-

kat a mentorfoglalkozásokon. Ennek keretében nem találtam megfelelőnek a kérdéseket és a 
választárban lévő szöveget a témámról, mégis – bár az akkori mentorkoodrinátornak jeleztem 
– semmi sem változott. 

A mentorhétvégén személyesen nem tudtam jelen lenni. 

  



Életvezetési tanácsadás 
Az ELTE Kortárs Segítő csoportja idén is minden héten életvezetési tanácsadást tartott 

kampuszunkon. Gondoskodtam róla, hogy lehetőség szerint minél több ember értesüljön erről 
a lehetőségről. Plakátok, szórólapok lettek kihelyezve mindkét épületben. 

Mivel egész félévre lefoglalható szabad terem híján a tanácsadás idén is a Déli Haliban 
volt, többetek segítségével gondoskodhattunk arról, hogy be tudjanak jutni. 

Ezúton szeretném megköszönni a segítségeteket!  

Lágymányosi Eötvös Napok 
Idén is színesíthette a LEN civilfaluját az Esélyegyenlőségi sátor, melyet az EHÖK Esély-

egyenlőségi Bizottságával szerveztünk. A sátor programjának alapja az előző évben kialakított 
koncepció volt, azonban a csapat lelkes munkájának köszönhetően számos újítás is megjelent, 
melynek köszönhetően pozitív visszajelzések érkeztek sátrunkról, és a LEN után többen is fel-
kerestek problémáikkal. 

Hallgatói segítségnyújtás 
Az elmúlt évben nem sokan kerestek fel személyesen. A hallgatók inkább az elektronikus 

és a telefonos kommunikációt választották. Bevallom, utóbbi egy kicsit macerásabb volt, de 
szerencsére, ha valakit vissza kellett hívnom, akkor sem volt soha késő. A beérkezett hallgatói 
levelekre maradéktalanul, rövid időn belül válaszoltam, a felmerült problémákat igyekeztem 
legjobb tudásom szerint orvosolni. 

Amennyiben fogadóórám elmaradt, azt előre jeleztem a honlapon. Ezeket rendben meg 
is tartottam, egészen az idei félév kezdetéig. Ekkor ugyanis olyan változások jöttek az életem-
ben, amik miatt az időm drasztikusan lecsökkent, így fogadóórát szeptember eleje óta nem 
tudtam tartani. Természetesen e-mailben és telefonon így is elérhető voltam a segítségre szo-
ruló hallgatók számára. 

Kari Ösztöndíjbizottság 
Ösztöndíjbizottsági delegáltságomnak eleget téve az időrendi bontásban szereplő időpon-

tokban részt vettem a bizottság ülésein. 
A rendszeres szociális és egyéb pályázatok bírálásából lelkiismeretesen kivettem részem, 

az előző pontban említett okok miatt az őszi elbírálásban csak kisebb szerepet tudtam vállalni, 
mint a tavasziban. 

Utódképzés 
Sokaknak mondtam már közületek nyár elején, hogy szeretnék lemondani. Így jutott el 

hozzám több érdeklődő is, ezúton is köszönöm a segítségét mindazoknak, akik segítették a 
hallgatók felé a kommunikációm. 

Bár eleinte többen indultak, szeptember re már csak egy lányka maradt, vele folytattam 
a felkészítést. (Nem a korábban pályázó volt az.) 
  



Végezetül ezzel a pár sorral szeretném zárni a beszámolómat. Köszönöm mindazok segít-
ségét és bátorítását, akik lehangoltabb állapotomban is előre lendítettek! Név szerint két ilyen 
embert emelnék ki, Bohár Balázst és Fetter Dávidot (neki esélyegyenlőségi biztosként is van 
köszönnivalóm). 

Bármilyen kérdésre szívesen válaszolok e-mailben vagy akár telefonon és facebook-on, 
emellett várom az észrevételeket, hozzászólásokat. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

Budapest, 2014. november 2. 

Flaisz Fanni Pálma 
Esélyegyenlőségi biztos 

eselyegybiz () ttkhok.elte.hu 


